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Protokół Nr 19/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 9 czerwca  2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił 
porządek posiedzenia. 
 
Pan Wiśniewski zawnioskował o rozszerzenie porządku posiedzenia o uchwałę Rady 
Powiatu w sprawie rezygnacji z funkcji członka Zarządu Powiatu. 
 
Rozszerzono porządek o następujące punkty: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy 
zawartej z Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej  ul. Mickiewicza 10, 
13-300 Nowe Miasto Lubawskie, za porozumieniem stron. 

2. Zapoznanie się z informacją Pani Barbary Przeradzkiej – Martko – dyrektor Zespołu 
Szkół im. C.K. Norwida w sprawie odpłatnego udostępnienia pomieszczenia w budynku 
internatu szkoły Stowarzyszeniu Ludności Pochodzenia Niemieckiego. 

3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie aktualizacji „Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Powiatu Nowomiejskiego na lata 2007 – 2013”. 

4. Rozpatrzenie wniosku Pana Kazimierza Grzonkowskiego – naczelnika Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 
powiatu w 2011r. z przeznaczeniem na abonament systemu powiadamiania w zakresie 
zarządzania kryzysowego. 

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji członka 
Zarządu Powiatu Pana Kazimierza Wiśniewskiego. 

 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia po zmianach. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Pierwszym punktem porz ądku było przyj ęcie protokołu z dnia 17.05.2011r, 26.05.2011r. 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, Pan M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Drugim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie wyra żenia 
zgody na podpisanie umowy z wykonawc ą robót budowlanych zwi ązanych z budow ą 
bieżni na zadaniu „Budowa wielofunkcyjnego boiska sport owego ogólnie dost ępnego dla 
dzieci i młodzie ży przy Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim”. 
/Projekt uchwały przedstawiła Pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury i 
Budownictwa/  
 
Pani Banaszewska poinformowała, że  zamówienie jest udzielane z wolnej ręki, ponieważ w 
specyfikacji jest zapis dotyczący możliwości dokonania zamówienia uzupełniającego. Dodała, 
że zostały przeprowadzone negocjacje  z wykonawcą boiska wielofunkcyjnego dotyczące ceny 
za jaką wykona bieżnię. Wyjaśniła, że wykonawca przedstawił wstępną kalkulację wykonania 
bieżni, która wyniosła 102 164,60 zł. Natomiast w drodze negocjacji ustalono kwotę w 
wysokości 86 515,46 zł. Ponadto poinformowała, że powiat pokryje koszty zatrudnienia 
inspektora nadzoru, które wyniosą 1045 zł. 
Pani Trzaskalska zapytała, czy bieżnia zostanie wykonana do dnia 1 września 2011r. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że bieżnia będzie wykonana przed rozpoczęciem roku 
szkolnego. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Trzecim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie powołania 
komisji w celu przeprowadzenia konkursu na stanowis ko dyrektora Zespołu Szkół 
Rolniczych w Czachówkach. 
/Projekt uchwały przedstawiła Pani Ewa Kalisz – Górzkowska – z–ca naczelnika Wydziału 
Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach 
żaden z nauczycieli nie działa w organizacji związkowej. W związku z powyższym skierowano 
zapytanie do radcy prawnego, czy w komisji konkursowej na stanowisko dyrektora powyższej 
placówki powinni być przedstawiciele organizacji związkowych. Wyjaśniła, że uzyskano 
odpowiedź iż organizacje związkowe powinny być poinformowane o konkursie. Ponadto w 
komisji konkursowej powinny znaleźć się przedstawiciele organizacji związkowych, których 
działanie obejmuje placówkę gdzie przeprowadzany jest konkurs, nawet jeżeli członkowie 
organizacji nie są zatrudnieni w tej szkole. 
Zarząd Powiatu powołał komisję konkursową, w skład której weszli: 
1) Katarzyna Trzaskalska  – przedstawiciel organu prowadzącego,  
2) Wacław Jabłoński -  przedstawiciel organu prowadzącego , 
3) Marcin Buliński  – przedstawiciel organu prowadzącego, 
4)  Anna Stecka – Niewidział  – przedstawiciel Warmińsko–Mazurskiego Kuratora Oświaty w 

Olsztynie, 
5)  Teresa Bednarz – przedstawiciel Warmińsko –Mazurskiego Kuratora Oświaty w Olsztynie, 
6)  Arkadiusz Wierzbowski - przedstawiciel Rady Pedagogicznej Zespołu Szkół Rolniczych w 

Czachówkach , 
7) Hanna Jęczewska  – przedstawiciel Rady Rodziców Zespołu Szkół Rolniczych w 

Czachówkach   
8)  Maria Krezymon –  Związek Nauczycielstwa Polskiego w Nowym Mieście Lubawskim . 
9) Jolanta Pokojska – NSZZ „Solidarność”  w Nowym Mieście Lubawskim  
Pani Starosta zapytała Panią Trzaskalską, czy wyraża zgodę na pełnienie funkcji 
przewodniczącej komisji. 
Pani Trzaskalska przyjęła propozycję. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Opinia radcy prawnego Pana Macieja Sikorskiego stanowi załącznik nr 2. 
 
Czwartym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu  Szkół Rolniczych w 
Czachówkach. 
 
Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że w punkcie trzecim załącznika do projektu uchwały 
dodano zapis, który brzmi: „W przypadku ofert kierowanych za pośrednictwem poczty decyduje 
data wpływu do Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim tj, do dnia 18 lipca 2011 
roku do godz. 15.00. „ 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Piątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 6 do arkusza organizacji ro ku szkolnego 2010/2011 Zespołu 
Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła aneks nr 6 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2010/2011. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Szóstym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zakresu i formy informacji: o przebiegu wykonania b udżetu powiatu nowomiejskiego za I 
półrocze 2011r., o kształtowaniu si ę Wieloletniej Prognozy Finansowej, a tak że o 
przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego  Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Siódmym punktem porz ądku było rozpatrzenie wniosku Pana Kazimierza 
Grzonkowskiego – naczelnika Wydziału Zarz ądzania Kryzysowego w sprawie 
zabezpieczenia środków finansowych w bud żecie powiatu w 2011r. z przeznaczeniem na 
abonament systemu powiadamiania w zakresie zarz ądzania kryzysowego. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że Pan Grzonkowski wnioskuje o zabezpieczenie środków 
finansowych w budżecie powiatu na rok 2011 w wysokości 250 zł z przeznaczeniem na 
miesięczny abonament systemu powiadamiania w zakresie zarządzania kryzysowego. Łączna 
kwota abonamentu w okresie od 01.07.2011r. do 31.12.2011r. wyniesie 1800 zł. 
Pan Wicestarosta poinformował, że wszystkie gminy na terenie powiatu nowomiejskiego już 
korzystają z powyższego systemu. Dodał, że system będzie obsługiwany przez dyspozytorów 
Państwowej Straży Pożarnej i w przypadku jakichkolwiek zdarzeń kryzysowych będą 
informowane Ochotnicze Straże Pożarne, Zespół Zarządzania Kryzysowego, członkowie Rady 
Powiatu. Pan Wicestarosta wyjaśnił, że w chwili obecnej system jest testowany przez 
potencjalnych użytkowników. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
Wniosek Pana Kazimierza Grzonkowskiego stanowi załącznik nr 3. 
 
 
Ósmym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały Nr IV/23/10 Rady Powiatu w Nowym Mie ście Lubawskim z dnia 
29.12.2010r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prog nozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2011-2037 oraz uchwał zmieni ających: VI/57/11 z dnia 
11.02.2011r., VIII/70/2011 z dnia 31.03.2011r., IX/ 79/2011 z dnia 28.04.2011r., X/86/2011 z 
dnia 26.05.2011r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2011-2037. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dziewiątym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w bud żecie powiatu na rok 2011. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2011. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dziesi ątym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z informacj ą dotycz ąca przyj ęcia 
osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 4. 
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Jedenastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na rozwi ązanie umowy zawartej z Samodzielnym Publicznym Zakł adem 
Opieki Zdrowotnej  ul. Mickiewicza 10, 13-300 Nowe Miasto Lubawskie, za 
porozumieniem stron. 
/Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że w dniu 31.05.2011r. wpłynął wniosek Pana Lamparskiego 
dotyczący rozwiązania umowy wynajmu lokalu w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3, w której 
mieściła się poradnia chorób płuc. Dodała, że od dnia 01.06.2011r. poradnia będzie 
przeniesiona do budynku szpitala przy ul. Mickiewicza 10.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 

Wniosek Pana Marka Lamparskiego – dyrektora SP ZOZ w Nowym Mieście Lubawskim stanowi 
załącznik nr 5. 
 
Dwunastym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z informacj ą Pani Barbary 
Przeradzkiej – Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w sprawie odpłatnego 
udost ępnienia pomieszczenia w budynku internatu szkoły St owarzyszeniu Ludno ści 
Pochodzenia Niemieckiego. 
 
Informacja Pani Barbary Przeradzkiej – Martko stanowi załącznik nr 6. 
 
Trzynastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
aktualizacji „Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Po wiatu Nowomiejskiego na lata 2007 – 
2013”. 
/Projekt uchwały przedstawił Pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2007 – 2013”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Czternastym punktem porz ądku było Przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przyj ęcia rezygnacji członka Zarz ądu Powiatu Pana Kazimierza Wi śniewskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Piętnastym punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
Pani Starosta poinformowała, że odbyło się spotkanie z wójtami dotyczące organizacji dożynek 
powiatowych. Dodała, że wójtowie nie zgadzają się na współfinansowanie dożynek powiatowo-
gminnych jeżeli w bieżącym roku nie są one organizowane w danej gminie. Uważają, że 
dożynki powinny być współfinansowane tylko przez powiat i gminę /tj. 50% powiat, 50 % 
gmina/, w której w bieżącym roku odbywają się uroczystości. 
Pani Starosta zapytała członków Zarządu jak rozwiązać powyższą kwestię. 
Pani Skarbnik poinformowała, że powiat w tym roku zwiększył kwotę na organizację dożynek 
powiatowych, zabezpieczono na ten cel w budżecie powiatu kwotę w wysokości 2 500 zł. 
Ponadto dodatkowo powiat przeznacza środki na zakup statuetek dla rolników. W związku z 
powyższym kwota jaka była przeznaczona przez powiat na organizację dożynek wynosiła ok. 
5000 zł. 
Pan Wiśniewski stwierdził, że zgadza się z wójtami, ponieważ są to dożynki powiatowo-gminne i 
koszty organizacji imprezy powinny być podzielone tylko pomiędzy powiatem a gminą w której 
są zorganizowane dożynki. 
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Pani Starosta zapytała Pani Skarbnik, czy powiat mógłby w tym roku przeznaczyć na 
organizację dożynek 10 000 zł. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że należałoby poszukać oszczędności w budżetach Wydziału 
Oświaty, Kultury i Promocji oraz Wydziału Środowiska i Rolnictwa. Jeżeli takie oszczędności się 
znajdą to powiat przekaże gminie w/w kwotę. 
 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Dembek                                                           
 
 
 


